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Referat af Referat af Referat af Referat af eeeekstraordinær kstraordinær kstraordinær kstraordinær ggggeneralforsamling i DFFeneralforsamling i DFFeneralforsamling i DFFeneralforsamling i DFF||||EDB EDB EDB EDB aaaa.m.b.a..m.b.a..m.b.a..m.b.a.    
 

 

Tid og sted:Tid og sted:Tid og sted:Tid og sted:    Torsdag den 9. september 2021 kl. 10.00 i Fjernvarmens Hus, Kolding.   

Antal deltagere:Antal deltagere:Antal deltagere:Antal deltagere:  Der var 18 af 270 fremmødte andelshavere, de 8 ved fuldmagt. 

 

 

Dagsorden:Dagsorden:Dagsorden:Dagsorden:    

 

1. Valg af dirigent 

 

2. Godkendelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer 

 

3. Eventuelt 

    

 

Referat:Referat:Referat:Referat:    

    

Jens Andersen, formand for DFF|EDBs bestyrelse, bød velkommen og præsenterede bestyrelsen for forsamlin-

gen.    

 

    

1111. Valg af dirigent. Valg af dirigent. Valg af dirigent. Valg af dirigent    

 

Jens Andersen foreslog på bestyrelsens vegne udviklingschef Kim Behnke som dirigent.  Der var ingen andre for-

slag, Kim Behnke blev valgt som dirigent med applaus.  

 
    

Dirigenten konstaterede, at der efter vedtægterne skal indkaldes til ekstraordinær generalforsamling med 

mindst 10 dages og højst 15 dages varsel.  Indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling var udsendt den 27. 

august 2021, 13 dage før den ekstraordinære generalforsamling.  

 

På forespørgsel fra dirigenten havde ingen i forsamlingen indvending i mod generalforsamlingens lovlighed eller 

dagsorden, og dirigenten konkluderede, at generalforsamlingen dermed var beslutningsdygtig.    

    

Dirigenten gennemgik den udsendte dagsorden.    

    

    

2222. . . . Godkendelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringerGodkendelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringerGodkendelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringerGodkendelse af bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer    

 

Dirigenten spurgte, om der var nogle af de fremmødte andelshavere, der havde spørgsmål elle kommentarer til 

bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer.  Dorthe Staldkarl, Skanderborg-Hørning Fjernvarme, spurgte om 

navneskiftet kommer til at betyde, at DFF|EDB ændrer navn på hjemmesiden og deres mailadresser. Jan Elm-

strøm Blaabjerg kunne bekræfte, at dette bliver tilfældet.  
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Dirigenten spurgte, om der var andre kommentarer eller spørgsmål. Dette var ikke tilfældet. Dermed gik for-

samlingen videre til afstemning. 

 

Der var 18 stemmer for og ingen imod.    Dirigenten konstaterede, at bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer 

blev godkendt enstemmigt    og dermed endeligt vedtaget. 

 

 

3333....    EventueltEventueltEventueltEventuelt 

    

Dirigenten spurgte, om der var nogen, der ønskede ordet under punktet eventuelt. 

 

Lindy Nymark Christensen, formand for Næstved Fjernvarme, ønskede ordet. Han oplyste, at han efter general-

forsamlingen den 25. august 2021 havde modtaget en mail fra Jan Elmstrøm Blaabjerg med en uddybning af de 

punkter, han havde påpeget på generalforsamlingen. Han betragtede den skriftlige tilbagemelding som fyldest-

gørende og tilfredsstillende.  

 

Dirigenten spurgte, om der var andre, der havde positive tilbagemeldinger eller andre kommentarer.  

 

Jens Andersen ønskede ordet for at takke andelshaverne for opbakningen til bestyrelsens forslag til vedtægts-

ændringer og den ekstraordinære investering i Forsyning|FOF.   

 

Dirigenten takkede formanden.  

 

Ingen andre ønskede ordet, og dirigenten erklærede, at dagsordenen var opfyldt, og den ekstraordinære gene-

ralforsamlingen afsluttet.  

 

Formand Jens Andersen takkede dirigenten og deltagerne på generalforsamlingen. 

    

Generalforsamlingen hævet torsdag den 9. september 2021. 

 

 

 

Dirigent 

 

 

___________________________ 

Kim Behnke 

    

    

 

 

Kolding den 10. septembr 2021


